
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 13. november 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 134
Kan ministeren oplyse, hvor mange årsværk (angivet både som antal medar-
bejdere og ressourceforbruget i kroner) Skatteministeriet indtil videre har
brugt på projekt Money Transfer? De ønskede oplysninger bedes opgivet pr.
år fra projektets påbegyndelse til i dag.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ole Birk Olesen (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ole.Birk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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